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Van het bestuur, door Teus Hoogerwaard, voorzitter 
 
Soms lopen dingen niet zoals we gehoopt of gebeden hebben, daar weten we in de politiek 
 alles van. Soms is het moeilijk om dan je rug recht te houden en er weer volop voor te gaan. 
Op vele onderwerpen boeken we vooruitgang, maar er is ook nog heel veel te regelen en te 
bespreken. De Zellingwijk is opgeleverd, de eerste paal voor Gouderak centrum is de grond in 
gegaan, begraafplaats Lageweg is een feit, en ook de ophoging van de wijk, met daarbij  
behorend gescheiden riool en ledverlichting, is al voor een groot deel gereed. 
Voor Ouderkerk-dorp wacht de ophoging van de Kerkweg en ga zo maar door. 
Goed om te zien dat er niet stilgezeten word in ons dorp. Toch zijn er nog tal van punten  
waarbij de vooruitgang uitblijft en waar we ons dus hard voor moeten maken.  
Meer over dit alles leest u in deze nieuwsbrief. 
 
De verkiezingen voor de Tweede Kamer zijn op DV 12 september 2012.  
Via de site www.verkiezingen.christenunie.nl blijft u op de hoogte van alles waar de ChristenUnie 
voor staat en gaat. Kunnen we ook op uw stem rekenen? 
 
Uit de fractie, door Elisabeth van Zijl, fractievoorzitter 
 
De agenda voor de laatste raadsvergadering voor de zomervakantie is op de één of andere manier 
altijd bijzonder lang. En vaak gevuld met behoorlijk stevige onderwerpen. Tijdens de 
raadsvergadering van 28 juni jl. werd gesproken over o.a. de voorjaarsnota met wederom 
bezuinigingen, de begraafplaats Lageweg, het nieuwe Wmo beleidsplan, een nieuw gebouw voor 
de IJsclub Gouderak, een kerntakendiscussie en bestemming overschot 
jaarrekening 2011. 
 
Voorjaarsnota 2012 / bezuinigingen – kerntakendiscussie 
Waar de begroting 2012 in november voor meerdere jaren een 
overschot liet zien toont de voorjaarsnota ons vanaf 2013 een flink 
tekort. Wederom wordt de kaasschaafmethode gebruikt om de 
begroting sluitend te maken en een klein overschot te realiseren. Voor 
de ChristenUnie is dit geen goede manier om met je begroting om te 
gaan. Daarom hebben wij al snel na de begrotingsbehandeling vorig jaar aangegeven een 
zogenaamde kerntakendiscussie te willen voeren. Het is van belang dat je als gemeente helder 
hebt welke taken je moet uitvoeren en welke taken je zelf zou willen vorm geven. Daarop kun je 
vervolgens je begroting afstemmen. We kunnen immers niet alles. Hoe graag ook wij dat zouden 
willen. De bezuinigingen die nu zijn voorgesteld zullen onze inwoners nauwelijks treffen. Het 
bezuinigingsvoorstel dat dat wel had kunnen doen: een lichte éénmalige OZB-verhoging, is door 
ons niet goed gekeurd. De kerntakendiscussie zal nu breed worden gaan gevoerd. Daar zijn wij blij 
mee. Niet alleen uit financieel oogpunt, maar ook omdat we zo onze visie op gemeente en 
samenleving uit kunnen dragen.  
 
Begraafplaats Lageweg 
De begraafplaats werd op 6 juni jl. officieel geopend. De ChristenUnie was geen voorstander van 
een begraafplaats op deze locatie. Ook niet van het element ‘parkachtig’. Omdat dit ook een 
zwaardere belasting op de begroting met zich zou meebrengen en wat ons betreft niet 
doorberekend mocht worden in de tarieven voor begraven. Als gemeente Ouderkerk hadden we al 
niet de laagste prijzen en die mogen zeker niet verhoogd worden om deze begraafplaats te 
betalen. Het stemt ons zeer tevreden dat dit dan ook niet is gebeurd.  
De kosten zijn zelfs naar beneden bijgesteld!  
En het moet gezegd worden: het is een prachtige begraafplaats geworden! 



Bestemming overschot 2011 
Het is altijd verheugend om geld over te houden. Dat deed de gemeente vorig jaar: 200.000 euro. 
Het bleek dat daar uiteindelijk nog zo’n 60.000 euro van bestemd moest worden. Voordeel: 
140.000 euro. Tegen het voorstel van het college in willen wij dit niet gelijk gaan uitgeven. Laten 
we het nog even ‘bewaren’ tot we zeker weten hoe zwaar het financiële weer gaat worden en wat 
we er het beste mee kunnen gaan doen. Niet oppotten voor het veilige idee, maar er wel overdacht 
een bestemming voor vinden, is de opvatting van de ChristenUnie. Dat moet je niet overhaast 
doen. Na het zomerreces is daar ook nog alle tijd voor.  
 
Feest in Gouderak! 
Gouderak staat er de laatste weken gekleurd op. En terecht. Naast de officiële oplevering van de 
Zellingwijk met het bezoek van koningin Beatrix, werd donderdag 21 juni jl. de officiële start 
gevierd van de bouw van een 4-tal nieuwe bouwprojecten in Gouderak door de Woningstichting 
Gouderak. De WSG vond dit een feestje waard voor het hele dorp.  
Daarom was ook het gehele dorp uitgenodigd om de start van de bouw te vieren. Het officiële 
startsein werd gegeven door dhr. Frans Fransen. Naast levensbestendige huur- en koopwoningen, 
komt er ook een ‘Thomashuis’ voor mensen met een verstandelijke beperking en een woning ‘de 
Herbergier’ voor mensen met geheugenproblemen die niet meer zelfstandig kunnen wonen. De 
ChristenUnie is erg blij met de start van de bouw. Wij hebben ons altijd hard gemaakt voor een 
integrale invulling van de lege bouwplekken in Gouderak en hebben onze voorkeur voor de WSG 
nooit onder stoelen of banken gestoken. Wij hopen dan ook dat de bouw voorspoedig zal verlopen! 
 
De ZWR en Connexxion 
De opening en ingebruikname van de Zuidwestelijke Randweg is op 6 juli a.s. een feit. Momenteel 
wordt er nog hard gewerkt om de aansluitingen te realiseren. Daarvoor is er het Veerstalblok 
afgesloten en wordt alle verkeer over de nieuwe Gouderakse brug geleidt. Dat blijft zo voor auto’s 
– en zo lijkt het nu, ook voor het openbaar vervoer ( buslijn 196). Voor de ChristenUnie is dat 
uitgesloten! Dat zou betekenen dat het voor een groot deel van de bewoners van Gouderak 
(Veerstalblok) en centrum Gouda er geen directe busverbinding is en zij moeten overstappen. De 
Gouderaksedijk en Veerstalblok zullen zo helemaal onthouden zijn van een busverbinding. Het 
college zal er wat ons betreft dan ook alles aan moeten doen om er voor te zorgen dat buslijn 196 
weer volgens de ‘normale’ route zal rijden. 
 
Herindelingsperikelen 
De brief van Minister Spies in maart – waarin de boodschap stond dat we moeten gaan 
onderzoeken of er een mogelijkheid is om als gemeenten van de K5 ambtelijk te gaan fuseren - 
hebben we als gemeenteraad nog niet besproken en er dus ook nog geen standpunt over 
ingenomen. Wel is er achter de schermen van alles gebeurd. U heeft hierover het persbericht 
kunnen lezen van de gemeenten Bergambacht en Nederlek. Zij willen gaan onderzoeken of het 
mogelijk is, en vooral ook hoe, om als gemeenten intensiever te gaan samenwerken. De gemeente 
Ouderkerk is uitgenodigd om aan te haken bij dit project. 4 juli a.s. zal onze gemeenteraad 
hierover een beslissing nemen. Om alvast een tipje van de sluier op te lichten: de ChristenUnie is 
zeker niet tegen een onderzoek, want: dan weet je wat kan en vooral ook wat er niet kan.  
Meer hierover dus na 4 juli op onze website: www.ouderkerk.christenunie.nl 
 
WMO – van de wethouder 
Tijdens de raadsvergadering van 28 juni j.l. heeft de raad een besluit genomen over het nieuwe 
beleidsplan 2012-2016: Wet Maatschappelijke Ondersteuning. Het tweede vierjaren plan in de 
gemeente Ouderkerk. Het doel is dat alle inwoners blijvend kunnen participeren in de omgeving 
waarin zij wonen en werken. Het nieuwe beleidsplan heeft geen titel meegekregen, maar het 
devies is: 'Omzien naar elkaar'. Meer en meer willen we meewerken aan een 
cultuurverandering. Elke inwoner, elke burger heeft de taak - misschien wel plicht - om zorg te 
bieden aan mensen in de eigen omgeving. Met een open oog en een open oor kunnen we veel 
voor elkaar betekenen. Dat is het hoofddoel. De gemeente wil graag daar regie op voeren. Samen 
kunnen we het maken! 
 
Redactie: E. van Zijl (elisabeth.vanzijl@ouderkerk.christenunie.nl) & M. v/d Ree (bestuur@ouderkerk.christenunie.nl) 


